

學生參加學校活動家長同意書

- 活動項目： 香港警務處灣仔區警民關係組舉辦鐵路守望計劃－「社區服務工作坊」
活動日期： 2017年6月24日（星期六）
活動地點： 港鐵青衣站 A 出口
活動時間： 上午 8 時 30 分至正午 12:00 時
費用： 全免
備註： 1. 本體驗坊由香港警務處警民關係組舉辦，透過參觀活動，以加深學生對港鐵工作的認識。
2. 學生須穿著由主辦機構提供團服，並由工作人員陪同乘坐機場快綫到中環、金鐘站宣揚滅罪訊息。
3. 活動完畢後學生可自行離開
4. 如有任何查詢，可致電本校與通識教育科莫玉玲老師聯絡(電話：2576 3415)

校方印鑑

日期：二零一七年六月十五日

-----回-----條-----

SA2016/068C

敬覆者： 本人知悉____班學生_____出席「香港警務處灣仔區警民關係組舉辦鐵路守望計劃－「社區服務工作坊」之通告內容。

此覆

孔聖堂中學

緊急聯絡電話：

聯絡人：

關係：

學生手提電話：

家長 / 監護人簽署 / 印鑑

日期：____年____月____日

Confucius Hall Secondary School

Circular on the extramural activities

Name of Activity: The Rail Watch Program 鐵路守望計劃 - "MTR Community Service Day"

Activity Date: 24 June 2017 (Saturday)

Time: 8:30a.m. to 12:00 noon

Activity Venue: Tsing Yi MTR Station Exit A/ Central or Admiralty MTR Station

Fee: Free of charge

Details:

1. This program is organized by the Police Community Relations Unit of the Hong Kong Police Force to enhance students' understanding of career planning and work experience in MTR through a series of interactive activities.
2. Student are required to wear the uniform and accompanied by school teacher to participate in the activity to deliver the anti-crime messages to the passengers.
3. All participants are invited to take the Airport Express and students can leave on their own after the activity is finished.
4. For any enquiries, please contact the teacher-in-charge, Mr. Kwan (Tel:2576 3415).

Department of Academic School Affairs (Liberal Studies)

SA2016/068E

Reply Slip

Special Circular on

The Rail Watch Program 鐵路守望計劃 - "MTR Community Service Day"

To: Department of Academic School Affairs (Liberal Studies)

I have read the above circular and permit my son /daughter _____
to participate in the activity.

Emergency telephone: _____ Parent/Guardian signature: _____

Contact person: _____ Date: _____

Relationship to student: _____

Student's mobile: _____